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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/9 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-14 
Rijeka,  15. rujna 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
S 37. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

37. sjednica VMO Drenova održana je 15. rujna 2022. godine (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Jasna Baraba, član VMO  
- Senka Majerhold, član VMO 
- Matea Lončarić, tajnica MO  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika WMO 
- Ivan Oškera, član VMO 
 
 
Zapisnik s 36. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Saša Jurešić i predložio slijedeći  
 

 
                                                   DNEVNI RED 

1. Rasprava i dogovor oko realizacije programa Sveti Nikola 
2. Rasprava i dogovor oko realizacije Drenovskog lista 
3. Razno - Informacije i zamolbe građana 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD.1. 
 
Prema program rada za 2022. godinu održati će se priredba u OŠ Fran Franković – doček 

Svetog Nikole početkom mjeseca prosinca. Nakon dogovora s djelatnicima škole oko termina 

i dočeka Svetog Nikole o istome će biti obaviješteni i građani. 

 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo da će se doček Svetog Nikole održati u OŠ 

Fran Franković. Vijeće je jednoglasno odlučilo da se predviđena sredstava u iznosu od 

2.100,00 kuna namjenjena za reprezentaciju Vijeća MO, preraspodjele u korist programa 

Sv. Nikole odnosno da se novčana sredstva utroše u svrhu kupnje poklona djeci za 

Sv.Nikolu čime će se I povećati postojeći budžet. 

 
 
AD.2. 
Predsjednik Vijeća Saša Jurešić dao je članovima Vijeća na raspravu teme vezane za 
uređivanje Drenovskog lista. Također, napomenuo je i da su djelatnici OŠ Fran Franković 
zainteresirani za sudjelovanje oko uređenja i pisanja Drenovskog lista 2022.  
 
Zaključak: Članovi Vijeća međusobno su podijelili teme i zaduženja za pisanje i 
uređivanje Drenovskog lista. Vijeću je izuzetno drago što su djelatnici OŠ Fran 
Franković zainteresirani za suradnju pri pisanju Drenovskog lista te im se zahvaljuju na 
angažiranosti. 
 
 

AD.3. 
3.1. Gospođa Z.J. obratila se zamolbom da se u ulici Drenovski put u blizini kućnog broja 172 
postavi prometno ogledalo radi nepreglednog uključivanja na cestu kao i da se postavi znak 
usporavanja kako bi se spriječila prebrza vožnja kroz navedenu ulicu. 
Zaključak: Vijeće se obratilo djelatnicima Rijeka plusa i  djelatnicima OGU za komunalni 
sustav te zatražilo sastanak na terenu na kojem će sudjelovati i gospođa Z.J. zajedno sa 
djelatnicima Rijeka plusa i OGU za komunalni sustav, predstavnikom Vijeća MO Drenova 
i s tajnicom MO Drenova 
 
3.2. Gospodin D.G. obratio se s zamolbom da se u ulici Ivana Žorža 7a na okretištu poduzmu 
potrebne radnje kako bi se spriječilo nakupljanje vode na okretištu prilikom jakih jesenskih kiša. 
Zaključak: Vijeće se obratilo djelatnicima Rijeka plusa te se sazvao sastanak na terenu 
na kojem su prisustvovali nadležni referenti Rijeka plusa, gospodin D.G., predstavnik 
Vijeća i tajnica MO Drenova. Nakon izvida i rasprave nađeno je rješenje i način na koji će 
se sanirati šteta i spriječiti daljnje nakupljanje vode na okretištu u ulici Ivana Žorža 7a.  
 
3.3. Gopođa L.I. obratila se s zamolbom za postavljanje ležećih policajaca u ulici Cvetkov trg 
12 radi neasvijesnih vozača koji voze preko ograničenja navedenom ulicom.  
Zaključak: Vijeće se s zahtjevom o postavljanju ležećih policajaca obratilo djelatnicima 
Rijeka plusa i zaprimilo sljedeći odgovor od istih: „. Umjetne izbočine postavljaju se 
samo u neposrednoj blizini škole ili vrtića. S obzirom da građani rade sve veći pritisak 
za postavljanjem umjetnih izbočina na lokacijama koje nisu u blizini škole priprema se 
nova procedura po kojoj bi mogli utvrditi opravdanost zahtjeva za postavljanjem 
umjetnih izbočina. U postupku je nabava radara kojeg ćemo "seliti" po lokacijama za koje 
dobijemo zahtjev” 
 
3.4. Gospođa S.G.K.  obratila se s zamolbom za postavljanje ležećih policajaca u ulici Ive Lole 
Ribara, u blizini buffeta „Amel“ radi usporavanja prometa u spomenutoj ulici.  



 3/3 

Zaključak: Vijeće se s zahtjevom o postavljanju ležećih policajaca obratilo djelatnicima 
Rijeka plusa i zaprimio sljedeći odgovor od istih: „. Umjetne izbočine postavljaju se samo 
u neposrednoj blizini škole ili vrtića. S obzirom da građani rade sve veći pritisak za 
postavljanjem umjetnih izbočina na lokacijama koje nisu u blizini škole priprema se nova 
procedura po kojoj bi mogli utvrditi opravdanost zahtjeva za postavljanjem umjetnih 
izbočina. U postupku je nabava radara kojeg ćemo "seliti" po lokacijama za koje 
dobijemo zahtjev”. 
 

 
 Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Matea Lončarić                                                                     Saša Jurešić v.r. 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 


